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Navrhovaný ruský ministr obrany nastiňuje své priority
rt.com/russia/597511-belousov-priority-military-welfare

Andrey Belousov zdůraznil potřebu snížit byrokracii a zlepšit životní
podmínky vojenského personálu

Kandidát na ruského ministra obrany Andrej Belousov hovoří během
zasedání výboru Rady federace pro obranu a bezpečnost v Moskvě
v Rusku. ©  Sputnik / Rada federace Ruské federace

Rusko má před sebou hodně práce, pokud jde o zlepšení životních
podmínek svého vojenského personálu bojujícího v ukrajinském
konfliktu, prohlásil navrhovaný ministr obrany Andrej Belousov.

V neděli horní komora ruského parlamentu, Rada federace,
oznámila, že prezident Vladimir Putin navrhl nahradit Sergeje Šojgua
ve funkci ministra obrany úřadujícím prvním místopředsedou vlády
Andrejem Bělousovem, vystudovaným ekonomem. Šojgu, který tuto
funkci zastával od roku 2012, byl jmenován tajemníkem ruské Rady
bezpečnosti.

Mluvčí Kremlu Dmitrij Peskov v komentáři k obměně kabinetu
naznačil, že Belousov by mohl vyřešit některé finanční problémy
armády.

Během svého potvrzovacího slyšení před Radou federace v pondělí
Belousov poukázal na to, že vojáci bojující v ukrajinské kampani
mají odpovídající úroveň platu. „Dnes byla laťka zvýšena na
nejméně 200 000 rublů (2 200 USD). V zásadě si tam lidé vydělají
mnohem více. Nejedná se však pouze o hotovostní platby a
příspěvky. Stále máme co dělat."

Přečtěte si více

Kreml vysvětluje rozhodnutí změnit ministra obrany
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To zahrnuje určené příspěvky
na nákup rezidenčních
nemovitostí, výplaty civilním
pracovníkům zaměstnaným v
armádě a poskytování
lékařských služeb, řekl.

Belousovová vyjádřila
rozhořčení nad tím, že veteráni ukrajinského konfliktu, kteří se
vracejí domů na dovolenou, „jsou vyhozeni z civilních zdravotnických
zařízení a posíláni do nemocnic, které jsou často přeplněné“.

Dalším problémem je byrokracie, když se vojenský personál snaží
získat přístup ke svým výhodám, pokračoval nominovaný ministr s
tím, že v ideálním případě by to mělo být vyřešeno pomocí
elektronických systémů.

Když slyšení skončilo, tisková služba Rady federace podle agentury
TASS uvedla, že komora nebude veřejně hodnotit Belousovovu
kandidaturu a že bude Putinovi zaslán dopis v této věci. Očekává se,
že jednání o nominaci budou pokračovat v úterý.

Valentina Matvienko, šéfka Rady federace, však označila
prezidentův výběr na ministra obrany za „velmi šťastnou volbu“.
Poznamenala, že ruští senátoři jsou s Belousovovou prací dobře
obeznámeni a při mnoha příležitostech s ním komunikovali.

Matvienko připomněl, že ruské výdaje na obranu se uprostřed
ukrajinského konfliktu více než zdvojnásobily. „Všechno, co
ministerstvo obrany nařídí... musí být v souladu s možnostmi
ekonomiky... Ministr obrany musí být v neustálém kontaktu s
ostatními ministerstvy, aby byl tento proces organizován efektivně,“
řekla s tím, že Belousovová toho má hodně. zkušeností v této
oblasti.

Tento příběh můžete sdílet na sociálních sítích:
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